
A U R K I B I D E A

F SAILA:
Galderak:
—Galdera, suhil  tzaileen mendiko erreskate teknikorako talde bat abian jar  tzeari buruzkoa. Sergio Sayas
López jaunak egin du (3. or.).

—Galdera, jakitekoa ea Sarrigurengo BHI eraiki  tzea eta ireki  tzea egiaz zertan den. Miren Aranoa Astigarra-
ga andreak egin du (4. or.).

—Galdera, jakitekoa ea Emakumeen kontrako indarkeriari aurre egiteko 14/2015 Foru Legean jasotako zer
baliabide jarri diren Al  tsasun basaki erasotutako bi emakumeen esku. Juan Luis Sánchez de Muniain
Lacasia jaunak egin du (5. or.).

—Galdera, Sarrigurengo Bigarren Hezkun  tzako Institutua 2019-2020 ikasturtearen hasieran abian jartzea ez
berma  tzeko arrazoiei buruzkoa. María Teresa Sáez Barrao andreak egin du (5. or.).

—Galdera, Hezkun  tza Departamentuko Ebaluazioaren, Kalitatearen, Prestakun  tzaren, Berdintasunaren eta
Bizikide  tzaren Zerbi  tzuko Prestakun  tza Atalean ustez izan diren dimisioei buruzkoa. Carlos Gimeno Gur-
pegui jaunak egin du (6. or.).

—Galdera, Bigarren Hezkun  tzako eta Lanbide Heziketako oposizioen deialdiaren zehaztugabetasunei,
zalan  tzei eta informazio faltari buruzkoa. Alberto Catalán Higueras jaunak egin du (6. or.).

—Galdera, 121-A errepide nazionaleko lehen murrizketa-egunen balorazioari buruzkoa. Guzmán Miguel
Garmendia Pérez jaunak egin du (7. or.).

—Galdera, jakitekoa ea zertan den eta zer aurreikuspen dagoen salestarren Iruñeko lurzatien enkanteari
buruz. Luis Zarraluqui Ortigosa jaunak egin du (7. or.).

—Galdera, N-121-A errepideko desbideraketa seinalezta  tzeko karteletan euskarari gaztelaniaren gaineko
lehentasuna emateari buruzkoa. Ana María Beltrán Villalba andreak egin du (8. or.).

—Galdera, Al  tsasuko gazteei buruzko epaiarekiko desadostasuna erakuste aldera heldu den larunbatean,
ekainak 16, eginteko den manifestaziora joateko erabakiari buruzkoa. María Victoria Chivite Navascués
andreak egin du (8. or.).

—Galdera, SOS Nafarroan arazoren bat egoteaz Gobernuak Nafarroan daukan Ordezkariak egindako baiez-
tapenari buruzkoa. Adolfo Araiz Flamarique jaunak egin du (9. or.).

1

IX. legegin  tzaldia                            Iruña, 2018ko ekainaren 12a                                             82. ZK.

NAFARROAKO PARLAMENTUKO

ALDIZKARI OFIZIALA



2

—Galdera, Gobernu zentralarekin aurreikusitako harreman-egutegiari buruzkoa, aurrekontu-egonkortasunari
buruzko araudia alda  tzeko premia dela eta. José Miguel Nuin Moreno jaunak egin du (10. or.).

—Galdera, Abiadura Handiko Trenaren inguruko akordioak bete daitezen, gobernu berriarekin lankidetzan
aritzeari buruzkoa. José Javier Esparza Abaurrea jaunak egin du (10. or.).

—Galdera, Osasunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi  tzuko Lan-giroari buruzko II. Inkestaren emai  tzen balora-
zioari buruzkoa. Koldo Martínez Urionabarrene  txea jaunak egin du (11. or.).
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F saila:
GAL DE RAK

Galdera, suhil  tzaileen mendiko erreskate teknikorako talde bat abian jar -
 tzeari buruzkoa.

SERGIO SAYAS LÓPEZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Sergio Sayas López
jaunak aurkeztutako galdera, suhil  tzaileen mendi-
ko erreskate teknikorako talde bat abian jar  tzeari
buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko Sergio Sayas López jaunak, Legebil -
tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, honako galdera hau egiten du, Nafarroako
Gobernuko Lehendakari tzako, Fun tzio Publikoko,
Barneko eta Justiziako kon tseilariak Osoko Bilku-
ran ahoz eran tzun dezan:

– Zergatik jarri da abian suhil tzaileen mendiko
erreskate teknikorako taldea, eta zein efektibore-
kin beteko da?

Iruñean, 2018ko ekainaren 6an

Foru parlamentaria: Sergio Sayas López
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Galdera, jakitekoa ea Sarrigurengo BHI eraiki  tzea eta ireki  tzea egiaz zer-
tan den.

MIREN ARANOA ASTIGARRAGA ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Miren Aranoa Astiga-
rraga andreak aurkeztutako galdera, jakitekoa ea
Sarrigurengo BHI eraiki  tzea eta ireki  tzea egiaz
zertan den.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu-Nafarroa talde parlamentarioko foru
parlamentari Miren Aranoa Astigarraga andreak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau egiten du, Nafa-
rroako Gobernuko Hezkun tzako kon tseilari María
Solana Arana andreak Osoko Bilkuran ahoz eran -
tzun dezan:

Sarrigurengo Derrigorrezko Bigarren Hezkun -
tzako institutu bat hezkun tza-arloko erabateko
lehentasuna da 20.000tik gora biztanle eta Haur
Hezkun tzako eta Lehen Hezkun tzako bi ikaste txe
dituen herri batean. Herrian aspalditik eska tzen ari
dira BHI bat, eta Udalez gaindiko plan sektoriale-
an jasota dago. Baina gaur egun gauzatu gabe
dago oraindik, ildo horretan urra ts garran tzi tsuak
egin badira ere.

2017ko urtarrilaren 31n egindako osoko bilku-
ran Eguesibarko Udalak one tsi zuen presako

izaerarekin laga tzea Sarrigurengo BHIa eraiki -
tzeko lurzatia, hura 2018ko irailean ireki tzea
ahalbide tze aldera.

2017ko azaroan eta 2018ko o tsailean eginda-
ko bilkuretan Hezkun tza Departamentuak Udalari
jakinarazi zion obren exekuzioa a tzera tzen zela
eta 2019ko Aste Santuaren ondotik ireki tzea
aurreikusten zela. Halaber, Hezkun tza Departa-
mentuak bere gain har tzen du institutua modu
administratiboan sor tzeko konpromisoa, halako
moduz non Sarrigurengo ikasleak unitate berezie-
tan taldekatuko baitira eta, era horretan, BHI
berria ireki tzen denean Sarrigurenera joateko
aukera izanen baitute.

2018ko maia tzean Udalak informazioa eskatu
zion Departamentuari, institutua eraiki tzeko trami-
teen gainekoa. Hezkun tzako Departamentuaren
eran tzunean berriro a tzera tzen zen BHIaren ire-
kiera, 2019-2020 ikasturtera; eta gainera, Mendi-
llorriko Institutuko zuzendari tzak  txosten negati-
boa eman ondoren, erabaki zuen Sarrigurengo
egitura administratiboa ez sor tzea eta ikasleak
Mendillorriko zentroan sar tzea.

Informazio horrek Eguesibarko Udaleko talde-
en artean ez ezik bertako biztanleengan ere sortu-
tako kezka eta haserrea ikusirik, talde parlamen-
tario honek honako hau jakin nahi du:

Zertan da, egiaz, Sarrigurengo BHIaren eraiki -
tzea eta ireki tzea, eta zein urra ts egiten ari dira
edo aurreikusi dira, aipatu zentroak dagokion egi-
tura administratiboa izanen duela berma tzeko?

Iruñean, 2018ko ekainaren 4an

Foru parlamentaria: Miren Aranoa Astigarraga
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Galdera, jakitekoa ea Emakumeen kontrako indarkeriari aurre egiteko
14/2015 Foru Legean jasotako zer baliabide jarri diren Al  tsasun basaki
erasotutako bi emakumeen esku.

JUAN LUIS SÁNCHEZ DE MUNIAIN LACASIA JAUNAK EGIN DU

Galdera, Sarrigurengo Bigarren Hezkun  tzako Institutua 2019-2020 ikas-
turtearen hasieran abian jartzea ez berma  tzeko arrazoiei buruzkoa.

MARÍA TERESA SÁEZ BARRAO ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Juan Luis Sánchez
de Muniain Lacasia jaunak aurkeztutako galdera,
jakitekoa ea Emakumeen kontrako indarkeriari
aurre egiteko 14/2015 Foru Legean jasotako zer
baliabide jarri diren Al  tsasun basaki erasotutako bi
emakumeen esku.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko kide Juan Luis Sánchez de Muniáin
jaunak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarri-
takoaren babesean, honako galdera hau egiten
du, Nafarroako Gobernuko Herritarrekiko eta Era-
kundeekiko Harremanetako kon tseilari Ana Ollo
andreak Osoko Bilkuran ahoz eran tzun dezan:

– Al tsasun bi emakume basaki eraso zituen
talde handi batek. Gehienak gizonezkoak ziren,
haietako ba tzuk erasoaren egile gisa zigortuak.
Berdintasunerako kon tseilaria zaren aldetik, Ema-
kumeen kontrako indarkeriari aurre egiteko
14/2015 Foru Legean jasotako zer baliabide jarri
dituzu bi emakume horien esku?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Juan Luis Sánchez de
Muniáin

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea María Teresa Sáez
Barrao andreak aurkeztutako galdera, Sarriguren-
go Bigarren Hezkun  tzako Institutua 2019-2020
ikasturtearen hasieran abian jartzea ez berma -
 tzeko arrazoiei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Podemos-Ahal Dugu talde parlamentarioari
atxikitako foru parlamentari Teresa Sáez Barrao
andreak, Legebil tzarreko Erregelamenduan eza-
rritakoaren babesean, honako galdera hau aur-
kezten du, Nafarroako Gobernuak Legebil -
tzarraren hurrengo Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
dezan.

Hezkun tza Departamentuak zergatik ez du
berma tzen Sarrigurengo Bigarren Hezkun tzako
Institutua 2019-2020 ikasturtearen hasieran abian
jarriko dela?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Teresa Sáez Barrao
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Galdera, Hezkun  tza Departamentuko Ebaluazioaren, Kalitatearen,
Prestakun  tzaren, Berdintasunaren eta Bizikide  tzaren Zerbi  tzuko
Prestakun  tza Atalean ustez izan diren dimisioei buruzkoa.

CARLOS GIMENO GURPEGUI JAUNAK EGIN DU

Galdera, Bigarren Hezkun  tzako eta Lanbide Heziketako oposizioen deial-
diaren zehaztugabetasunei, zalan  tzei eta informazio faltari buruzkoa.

ALBERTO CATALÁN HIGUERAS JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Alberto Catalán
Higueras jaunak aurkeztutako galdera, Bigarren
Hezkun  tzako eta Lanbide Heziketako oposizioen
deialdiaren zehaztugabetasunei, zalan  tzei eta
informazio faltari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro (UPN) talde parla-
mentarioko kide Alberto Catalán Higueras jaunak,
Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, honako galdera hau egiten du,
Hezkun tzako kon tseilariak Osoko Bilkuran ahoz
eran tzun diezaion:

Zergatik gerta tzen ari dira zehaztugabetasuna,
zalan tzak eta informazio falta Hezkun tza Departa-
mentuan, Bigarren Hezkun tzako eta Lanbide
Heziketako oposizioen deialdiari dagokionez?

Corellan, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Alberto Catalán Higueras

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Carlos Gimeno Gur-
pegui jaunak aurkeztutako galdera, Hezkun  tza
Departamentuko Ebaluazioaren, Kalitatearen,
Prestakun  tzaren, Berdintasunaren eta Bizikide -
 tzaren Zerbi  tzuko Prestakun  tza Atalean ustez izan
diren dimisioei buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamen-
tarioari atxikita dagoen Carlos Gimeno Gurpegui
jaunak, Legebil tzarreko Erregelamenduak ezarri-
takoaren babesean, honako galdera hau egiten
du, Hezkun tzako kon tseilariak Osoko Bilkuran
ahoz eran tzun dezan:

Nafarroako Gobernuko Hezkun tzako kon -
tseilaria zaren aldetik, zer balorazio egiten duzu
Hezkun tza Departamentuko Ebaluazioaren, Kali-
tatearen, Prestakun tzaren, Berdintasunaren eta
Bizikide tzaren Zerbi tzuko Prestakun tza Atalean
ustez izan diren dimisioei buruz?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Carlos Gimeno Gurpegui
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Galdera, 121-A errepide nazionaleko lehen murrizketa-egunen balorazioa-
ri buruzkoa.

GUZMÁN MIGUEL GARMENDIA PÉREZ JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Guzmán Miguel Gar-
mendia Pérez jaunak aurkeztutako galdera, 121-A
errepide nazionaleko lehen murrizketa-egunen
balorazioari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamen-
tarioari atxikitako Guzmán Garmendia Pérez jau-
nak, Legebil tzarreko Erregelamenduan ezarritako-
aren babesean, honako galdera hau aurkezten

du, Garapen Ekonomikorako lehendakariordeak
ekainaren 14ko Osoko Bilkuran ahoz eran tzun
diezaion:

Ekainaren 4an hasi tzat eman ziren Belateko
eta Almandozko tuneletako obrak N-121-A errepi-
dean; horren ondorioz, Belateko mendatea
zeharka tzen duen errepide zaharretik desbidera -
tzen da trafikoa. Aldi berean, Nafarroako Gober-
nuak jada iragarri zuenez, trafikoa A-15etik
desbidera tzen saia tzeko murrizketak eta informa-
zio-kanpaina hasi dira, eta errepide horretan ere
hasiak dira Imo tzen eta San Loren tzoko tuneleta-
ko obrak, Gipuzkoan; halatan, Fran tziatik eta
Fran tziarako trafikoa ere konplikatu egin da.

Nafarroako Gobernuak zer balorazio egiten du
N-121-A errepide nazionaleko lehen murrizketa-
egunei buruz?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Guzmán Garmendia
Pérez

Galdera, jakitekoa ea zertan den eta zer aurreikuspen dagoen salestarren
Iruñeko lurzatien enkanteari buruz.

LUIS ZARRALUQUI ORTIGOSA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Luis Zarraluqui Orti-
gosa jaunak aurkeztutako galdera, jakitekoa ea
zertan den eta zer aurreikuspen dagoen salesta-
rren Iruñeko lurzatien enkanteari buruz.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Unión del Pueblo Navarro talde parlamentario-
ko Luis Zarraluqui Ortigosa jaunak, Legebil -
 tzarreko Erregelamenduak ematen dizkion ahal-
menez baliatuz, goian azaldutako gaiaren honako
alderdiei buruzko galdera hau onar  tzea eta
izapide  tzea eska  tzen du, Nafarroako Gobernuak
Osoko Bilkuran ahoz eran  tzun dezan:

– Zertan da eta zer aurreikuspen dago salesta-
rren Iruñeko lurzatien enkanteari buruz?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Luis Zarraluqui Ortigosa
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Galdera, N-121-A errepideko desbideraketa seinalezta  tzeko karteletan
euskarari gaztelaniaren gaineko lehentasuna emateari buruzkoa.

ANA MARÍA BELTRÁN VILLALBA ANDREAK EGIN DU

Galdera, Al  tsasuko gazteei buruzko epaiarekiko desadostasuna erakuste
aldera heldu den larunbatean, ekainak 16, eginteko den manifestaziora
joateko erabakiari buruzkoa.

MARÍA VICTORIA CHIVITE NAVASCUÉS ANDREAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Ana María Beltrán
Villalba andreak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, N-121-A errepideko desbideraketa
seinalezta  tzeko karteletan euskarari gaztelaniaren
gaineko lehentasuna emateari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Popularreko foru parlamen-
tarien elkarteko parlamentari Ana Beltrán Villalba
andreak, Legebil  tzarreko Erregelamenduan eza-
rritakoaren babesean, gaurkotasun handiko hona-
ko galdera hau aurkezten du, Ayerdi lehendaka-
riordeak 2018ko ekainaren 14ko Osoko Bilkuran
ahoz eran  tzun dezan:

Zure Gobernuak ez al du uste bide-segurtasu-
nari begira arrisku bat dela N-121-A errepideko
desbideraketa seinalezta  tzeko kartelak ele bitan
jar  tzea, euskarari gaztelaniaren gaineko lehenta-
suna emanez?

Iruñean, 2018ko ekainaren 7an

Foru parlamentaria: Ana Beltrán Villalba

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea María Victoria Chivite
Navascués andreak aurkeztutako gaurkotasun
handiko galdera, Al  tsasuko gazteei buruzko
epaiarekiko desadostasuna erakuste aldera heldu
den larunbatean, ekainak 16, eginteko den mani-
festaziora joateko erabakiari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Alderdi Sozialista talde parlamen-
tarioaren eledun María Chivite Navascués andre-
ak, Legebil  tzarreko Erregelamenduak ezarritakoa-
ren babesean, gaurkotasun handiko honako
galdera hau egiten du, Nafarroako Gobernuko
lehendakariak ekainaren 14ko Osoko Bilkuran
ahoz eran  tzuteko.

Nafarroako Gobernuak erabaki du ekainaren
16an, larunbatez, eginen den manifestaziora joa-
tea, Al  tsasuko gazteei buruzko epaiarekiko des-
adostasuna erakusteko.

Lehendakariaren ustez, manifestazio horretan
Nafarroako Gobernuak nafar guztiak ordezka  tzen
dituen erakunde gisa parte har  tzeak lagundu egi-
ten al du bizikidetasun-giroa sor  tzen?

Iruñean, 2018ko ekainaren 8an

Foru parlamentaria: María Chivite Navascués
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Galdera, SOS Nafarroan arazoren bat egoteaz Gobernuak Nafarroan dau-
kan Ordezkariak egindako baieztapenari buruzkoa.

ADOLFO ARAIZ FLAMARIQUE JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Adolfo Araiz Flamari-
que jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, SOS Nafarroan arazoren bat egoteaz
Gobernuak Nafarroan daukan Ordezkariak egin-
dako baieztapenari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

EH Bildu Nafarroa talde parlamentarioaren ele-
dun Adolfo Araiz Flamarique jaunak Lehendakari -
 tzako, Fun  tzio Publikoko, Barneko eta Justiziako
kon  tseilariari zuzendutako gaurkotasun handiko
honako galdera hau aurkezten dio Legebil  tzarreko
Mahaiari, 2018ko ekainaren 14an egin beharreko
kontroleko Osoko Bilkuran tramita  tzeko:

Iragan astean zenbait hedabideri egindako
adierazpenetan en  tzun ahal izan genizkion orain-
dik ere Gobernuaren ordezkari den Carmen Alba

Orduna andreari adierazpen ba  tzuk, harritu ez
ezik kezkatu ere egin gaituztenak.

Despedida modura, eta ordezkari  tzan eman
duen denboraren balan  tzea eginez, esan ere egin
zuen kargutik penaz joango dela “Segurtasun
Kidegoen eta Indarren arteko koordinazio ona
lortu ez izateagatik, 112aren arazo bat dela-eta”.

Adierazpen horiek benetan larriak dira.

Nafarroak bere buruari eman dion Babes Zibi-
lerako Zerbi  tzu integral eta publikoa eredu da
beste erkidego ba  tzuen  tzat. Herritarrek larrialdi-
zerbi  tzuekin Nafarroan duten gogobete  tze-maila
altua da, kexa-kopuru muntagabeak froga  tzen
duenez.

Hori dela-eta, gaurkotasun handiko honako
galdera hau aurkezten dugu:

Nafarroako Gobernua bat al dator Alba andre-
aren baieztapenarekin, SOS Nafarroan arazoren
bat egoteari buruz? Nafarroako Gobernuaren
ustez, ba al dago arrazoirik larrialdietarako eran -
 tzuna bezain zerbi  tzu sen  tsible bateko profesiona-
len, teknikarien eta arduradunen aurkako salaketa
larri horiek egiteko?

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Foru parlamentaria: Adolfo Araiz Flamarique
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Galdera, Gobernu zentralarekin aurreikusitako harreman-egutegiari
buruzkoa, aurrekontu-egonkortasunari buruzko araudia alda  tzeko
premia dela eta.

JOSÉ MIGUEL NUIN MORENO JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea José Miguel Nuin
Moreno jaunak aurkeztutako gaurkotasun handiko
galdera, Gobernu zentralarekin aurreikusitako
harreman-egutegiari buruzkoa, aurrekontu-egon-
kortasunari buruzko araudia alda  tzeko premia
dela eta.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Izquierda-Ezkerrako foru parlamentarien elkar-
teko eledun José Miguel Nuin Moreno jaunak,
Legebil  tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, gaurkotasun handiko honako galdera
egiten du, Nafarroako Gobernuko lehendakariak
heldu den ekainaren 14ko Osoko Bilkuran ahoz
eran  tzun dezan.

– Nafarroako Gobernuak zer harreman-egutegi
eduki nahi du Gobernu zentralarekin, PPko aurre-
ko gobernuak one  tsitako aurrekontu-egonkortasu-
nari buruzko araudia alda  tzeko premia dela eta?

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Foru parlamentaria: José Miguel Nuin Moreno

Galdera, Abiadura Handiko Trenaren inguruko akordioak bete daitezen,
gobernu berriarekin lankidetzan aritzeari buruzkoa.

JOSÉ JAVIER ESPARZA ABAURREA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea José Javier Esparza
Abaurrea jaunak aurkeztutako gaurkotasun handi-
ko galdera, Abiadura Handiko Trenaren inguruko
akordioak bete daitezen, gobernu berriarekin lan-
kidetzan aritzeari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Nafarroako Gorteetako kide den eta Unión del
Pueblo Navarro (UPN) talde parlamentarioari atxi-
kia dagoen José Javier Esparza Abaurrea jaunak,
Legebil  tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren
babesean, gaurkotasun handiko honako galdera
hau aurkezten du, Nafarroako Gobernuko lehen-
dakariak Osoko Bilkuran ahoz eran  tzun dezan:

UPNk Espainiako Gobernuarekin lortutako
akordioei esker AHTa abian den honetan, Gober-
nu berriarekin lankide  tzan jardunen duzu trena
gara  tzeko akordioak bete daitezen?

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Foru parlamentaria: José Javier Esparza
Abaurrea
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Galdera, Osasunbidea-Nafarroako Osasun Zerbi  tzuko Lan-giroari buruz-
ko II. Inkestaren emai  tzen balorazioari buruzkoa.

KOLDO MARTÍNEZ URIONABARRENE  TXEA JAUNAK EGIN DU

Nafarroako Parlamentuko Mahaiak, 2018ko
ekainaren 11n egindako bilkuran, Eledunen Ba     -
 tzarrari en      tzun ondoren, erabaki hau hartu zuen,
besteak beste:

1. Izapide      tzeko onar      tzea Koldo Martínez
Urionabarrene  txea jaunak aurkeztutako gaurkota-
sun handiko galdera, Osasunbidea-Nafarroako
Osasun Zerbi  tzuko Lan-giroari buruzko II. Inkesta-
ren emai  tzen balorazioari buruzkoa.

2. Nafarroako Parlamentuko Aldizkari Ofiziale-
an argitara dadin agin      tzea.

3. Hurrengo Osoko Bilkuran izapide      tzea.

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Lehendakaria: Ainhoa Aznárez Igarza

GALDERAREN TESTUA

Geroa Bai talde parlamentarioko kide Koldo
Martínez Urionabarrene  txea jaunak, Legebil -

 tzarreko Erregelamenduan ezarritakoaren babe-
sean, gaurkotasun handiko honako galdera hau
aurkezten du, Nafarroako Gobernuak heldu den
ekainaren 14ko Osoko Bilkuran ahoz eran  tzun
dezan:

Iragan astean ezagutu genituen Osasunbidea-
Nafarroako Osasun Zerbi  tzuko Lan-giroari buruz-
ko II. Inkestaren emai  tzak. Nafarroako Gobernuak
inkesta horri buruz duen iri  tzia eta inkestan azal-
dutako indarguneak nahiz hobekizunak ezagu -
 tzeko asmoz, honakoa galde  tzen diogu Osasune-
ko kon  tseilariari:

Zer balorazio egiten du Nafarroako Gobernuak
inkesta hori dela eta?

Iruñean, 2018ko ekainaren 11n

Foru parlamentaria: Koldo Martínez Uriona-
barrene  txea
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